
Protokół z odbytej XXI sesji 
Rady Miejskiej w dniu 19 sierpnia 2008r. o godz.14:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

 
1.Sprawy regulaminowe 

 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodnicząca Rady Barbara Szostak otworzyła XXI sesję Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych i przybyłych gości oświadczyła, iŜ zgodnie z listą 
obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecni 
usprawiedliwieni radni: Joanna Rycerz i Andrzej Udziela), co wobec 
ustawowego składu rady 15 radnych, stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik 
nr 1 i 2 do niniejszego protokołu). 
 
Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Pani Barbara Szostak poinformowała, Ŝe z porządku 
obrad naleŜy wycofać projekt uchwały 5.6. w sprawie wyraŜenia zgody na 
wydzierŜawienie w drodze bezprzetargowej na okres 10 lat części nieruchom. 
zabudowanej przy ul. Słubickiej 4 w Rzepinie.  
Jednocześnie poinformowała, Ŝe radni otrzymali brakujące uzasadnienie do 
uchwały 5.7. w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla SP ZOZ w Słubicach. 
Porozumienie to zawarto pomiędzy Starostą, Dyrektor ZOZ i gminami , które 
będą partycypować w kosztach zakupu karetek pogotowia. 
W porozumieniu tym uwidoczniono procentowy udział poszczególnych gmin 
- dodaje. 
 
Ponadto uzupełniono brakujące uzasadnienie do uchwały 5.5. w sprawie  zasad 
zawierania kolejnych umów dzierŜawy  dot. nieruchomości stanowiących 
przedmiot umowy dzierŜawy zawartej  na czas do trzech lat.  
W tej kwestii głos zabrał radny Kazieczko prosząc o podanie powodu wycofania 
uchwały 5.6.z porządku obrad sesji. 
 
Burmistrz Skałba wyjaśnił, iŜ powodem wycofania ww. projektu uchwały jest 
brak końcowego odbioru budynku przy ul.Słubickiej 4, poza tym  w chwili 
obecnej toczą się rozmowy na temat moŜliwości przekazania obiektu dla 
administratora ,jakim jest ZAMK w Rzepinie w związku z  poszerzeniem 
umowy dzierŜawy o tę powierzchnię. 
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Następnie głos zabrał radny Łukaszewicz pytając , czy wydzierŜawienie  
budynku przy ul. Słubickiej 4 będzie się odbywało w drodze przetargowej i czy 
osoba, która aktualnie dzierŜawi ten obiekt będzie nadal dzierŜawiła na takich 
samych zasadach jak dotychczas. 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ jeśli chodzi o pomieszczenia na przychodnię , to 
w grę wchodzi II pytanie radnego , natomiast górna część budynku (mieszkania) 
będą sprzedane w drodze przetargu nieograniczonego. 
 
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad i zwróciła się do radnych o 
zgłaszanie ewentualnych uwag i propozycji. 
Uwag i innych propozycji do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 radnych, przeciw było 2 radnych,  
0 wstrzymujących się. 
 
Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, iŜ do protokołu nr XIX /08 radni nie wnieśli 
poprawek i zastrzeŜeń. W związku z czym protokół z odbytej sesji w dniu 
13.06.2008r.poddała pod głosowanie. 
Za przyjęciem protokółu głosowało 11 radnych, 1 był przeciw – radny Grzegorz 
Kazieczko, 1 się wstrzymał  – radny Jarosław Dudzis. 
 
Następnie przewodnicząca poinformowała, iŜ do protokołu Nr XX/08 radni 
równieŜ nie zgłosili uwag i zastrzeŜeń. 
Za przyjęciem protokołu z odbytej nadzwyczajnej sesji w dniu 19.06.2008r. 
głosowało 13 radnych, O przeciw, 0 wstrzymujących się. 
 
Ad.1.5. 
Interpelacje , wnioski, zapytania i sprawy róŜne. 
W tym punkcie głos zabrał Starosta słubicki Pan Marcin Jabłoński dziękując za 
zaproszenie jednocześnie informując , iŜ jest zadowolony , Ŝe w tym miejscu 
moŜe zabrać głos w sprawie, którą uwaŜa za bardzo waŜną. 
Mianowicie chodzi o przekazanie dotacji przez gminę Rzepin dla Powiatu na 
zakup karetek dla szpitalnego oddziału ratunkowego w Słubicach. 
W związku z czym zwrócił się z gorącą prośbą o pomoc i wsparcie projektu 
uchwały, który jest niezwykle waŜny dla całego Powiatu, a takŜe  dla 
podniesienia poziomu bezpieczeństwa wszystkich mieszkańców. 
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Tym samym skierował do radnych przesłanie związane z nieustannym 
podejmowaniem rozwaŜań w róŜnych formach współdziałania, które mogą 
najefektywniej  wykorzystać moŜliwości tkwiące w gminach tworzących 
powiat. Jednocześnie naleŜy szukać sposobów i form współpracy z całym 
powiatem po to , Ŝeby zwrócić się do powiatu wtedy , kiedy to on moŜe być 
potrzebnym partnerem do realizacji róŜnego rodzaju przedsięwzięć, a 
dotychczasowa praktyka pokazuje , Ŝe doświadczenie jest dobre i ma nadzieję, 
Ŝe tak się będzie działo w przyszłości. 
Stwierdził , Ŝe naleŜy tylko w taki sposób postrzegać przyszłą współpracę, by 
jak najlepiej wykorzystać pieniądze publiczne i potencjał róŜnego rodzaju, jaki 
leŜy w dyspozycji powiatu i gminy.  
Natomiast  przy podjęciu  uchwały Pani Dyrektor Lebiotkowska wszystko 
wyjaśni , jakie są  rzeczywiste przesłanki do koniecznego zakupu karetek. 
Ma jednak nadzieję , Ŝe radni przychylą się do tej prośby i propozycji, a 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla SP ZOZ w 
Słubicach, umoŜliwi radykalną poprawę tej  trudnej na dzień dzisiejszy sytuacji.  
W związku z powyŜszym jest gotów, aby udzielić radnym informacji, lub 
odpowiedzi jeśli będzie taka potrzeba.  
Jednocześnie poinformował, iŜ pozostałe gminy wyraziły pozytywną opinię do 
tego projektu uchwały. 
Ponadto w porządku obrad sesji Rady Powiatu zastała ujęta kwota , którą powiat 
będzie musiał wydatkować po to, Ŝeby móc zorganizować i przeprowadzić 
skutecznie przetarg na zakup karetek. 
Natomiast kiedy juŜ do podjęcia takiej decyzji dojdzie nie zapomni , aby 
publicznie podziękować radnym Rady Miejskiej w Rzepinie za,  bardzo duŜy 
udział w zakupie tych karetek i w umoŜliwieniu zrealizowania tego projektu. 
Dziękując jednocześnie za umoŜliwienie zabrania głosu i moŜliwość zwrócenia 
się do radnych z prośbą ww. sprawie. 
Następnie przewodnicząca podziękowała Panu Staroście za głos, zwracając się 
do radnych o zadawanie ewentualnych pytań. 
W związku z czym głos zabrał radny J.Dudzis pytając, która gmina podjęła juŜ 
uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej na zakup karetek. 
Starosta odpowiedział, iŜ Rada Miejska w Rzepinie jest pierwszą radą , która tak 
szybko przerwała okres urlopowy i zorganizowała sesję w sierpniu , bo inne 
rady jeszcze nie miały sesji, w związku z czym jest to pierwsza uchwała. 
JednakŜe zostały podpisane promesy z gminą Słubice i Cybinka, poza tym 
trwają rozmowy z gminą Górzyca i Ośno Lub., ma jednak nadzieję , iŜ rozmowy 
znajdą szczęśliwy koniec, a ww. gminy  wezmą udział w zakupie karetek. 
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Ponadto Przewodnicząca podziękowała radnym w imieniu swoim i burmistrza 
za czynny udział w festynie , a przede wszystkim radnemu R.Łukaszewiczowi, 
który przeprowadził blok zabaw dla dzieci oraz radnemu A.Pych za 
zorganizowanie fajerwerków. 
 

Poinformowała takŜe , iŜ został ogłoszony w Dzienniku Urzędowym Woj. 
Lubuskiego Statut Gminy Rzepin, w związku z tym  sesja w dniu dzisiejszym 
jest prowadzona wg nowego statutu - statut radni otrzymają na następnej sesji.  
Poza tym do rady wpłynęło pismo Pani K.Polowczyk , która zwróciła się z 
prośbą o podział działki. Wniosek rozpatrzono i przekazano dla burmistrza,  
udzielono równieŜ pisemnej odpowiedzi. 
Ponadto Pani Janina Depczyńska zwróciła się do rady o pomoc finansową w 
dowoŜeniu niepełnosprawnych córek na warsztaty terapii zajęciowej do 
Sulęcina. 
W chwili obecnej wniosek jest w trakcie rozpatrywania ma jednak nadzieję , Ŝe 
pomoc w jakimś stopniu zostanie udzielona - o finale sprawy radni będą 
poinformowani na następnej sesji. 
Wpłynęła takŜe odpowiedź CZG-12  z siedzibą w Długoszynie na pismo 
radnych  z gminy Lubniewice dot. funkcjonowania CZG-12 (stanowiące  załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu). 
Ponadto w urzędzie została przeprowadzona kontrola , która dotyczyła takŜe 
pracy biura rady. Protokół z przeprowadzonej kontroli wpłynął  juŜ do gminy, w 
którym m.in. zakwestionowano brak podpisów pod protokołami z posiedzeń 
komisji. 
W związku z czym zwróciła się z prośbą do przewodniczących poszczególnych 
komisji o dopilnowanie , aby kaŜdy protokół był podpisany przez członków 
komisji , gdyŜ kontrolujący wnieśli uwagę Ŝe protokoły nie są podpisane przez 
wszystkich członków komisji obecnych na posiedzeniu. 
Jednocześnie prosiła , aby przewodniczący parafowali kaŜda stronę protokołu. 
 

Głos w powyŜszej sprawie zabrał radny Kazieczko wyjaśniając, iŜ protokół 
sporządza pracownik biura rady, a nie przewodniczący komisji. 
Pytał więc w jaki sposób ma sprawować nadzór nad tym , aby protokół był 
podpisany. 
Przewodnicząca wyjaśniła, Ŝe na następnym posiedzeniu komisji naleŜy 
podpisać protokół z poprzedniego posiedzenia. MoŜna równieŜ wnieść uwagi 
jeŜeli są niezgodności w wypowiedziach, wówczas protokół zostanie 
poprawiony i ponownie przedłoŜony komisji do podpisu. 
Natomiast jeśli chodzi o protokół z sesji , poprawki takie będą przyjmowane w 
biurze rady na dwa dni przed następną sesją. 
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Ponadto kontrolujący zwrócili uwagę na  brak pisemnego potwierdzenia odbioru 
materiałów na sesję przez radnych. W związku z czym prosiła , aby wszyscy 
radni potwierdzali własnoręcznym podpisem odbiór materiałów na sesję. 
 
Poinformowała takŜe , iŜ wpłynęły do rady rozstrzygnięcia nadzorcze w 
stosunku do uchwał w sprawie korzystania ze stołówek zorganizowanych w 
przedszkolach i szkołach oraz w sprawie zasad udzielania stypendium 
Burmistrza Rzepina za szczególne osiągnięcia uczniów. 
 
Następnie radny Łukaszewicz zwrócił się z pytaniem do burmistrza w imieniu  
mieszkańców ul.Jagodowej , co będzie dalej z tą drogą , gdyŜ w miejscu zjazdu 
z ul. Podlaskiej na Jagodową miała być zebrana ziemia sypka i miało być 
nawiezione coś, co utwardzi tą ziemię. 
Na tej ulicy mieszkają rodziny z małymi dziećmi , moŜna więc sobie wyobrazić 
jak cięŜko pchać wózek z dzieckiem po tak grząskim piachu. Mieszkają takŜe 
ludzie starsi i schorowani , mający trudności z przedostaniem się do głównej 
drogi.  
Potwierdził , iŜ zgłosiła się firma , która zajęła się tym problemem , piach został 
wepchnięty w ogrodzenia, natomiast stan faktyczny na drodze jest bez zmian. 
 

Drugą sprawą jest chodnik przy ul. Mickiewicza - wykonano część chodnika, 
natomiast główna część nie została zrobiona, a były obietnice, Ŝe chodnik będzie 
zrobiony. W miejscu gdzie powinno spokojnie się przejść jest zebrana 
wierzchnia warstwa brukowa , a błoto pozostało,  osoby tam mieszkające mają 
problem z przejściem w okolicy wiaduktu. 
Roboty wstępne były poczynione , złoŜono materiały , a w chwili obecnej 
materiał ten zniknął . W związku z czym zwrócił się z zapytaniem, czy materiał 
ten zabrała gmina , bo być moŜe znalazł się na prywatnej posesji. Prosił więc  
burmistrza o zajęcie stanowiska w powyŜszej sprawie. 
Następna sprawa , którą radny zgłosił jest sprawa nie załatwiona od wielu juŜ 
lat,  chodzi o place zabaw na terenie Rzepina. 
Zdaniem radnego nie ma prawdziwych placów zabaw , te które istnieją są nie 
doinwestowane, nie mają takiego sprzętu , któryby pozwolił na pełny rozwój 
dzieci - jest mało huśtawek , piaskownic i brak odpowiedniego zabezpieczenia. 
Place te są nie ogrodzone , bez regulaminów, a znajdujący się tam sprzęt jest 
niebezpieczny. 
W związku z powyŜszym prosił, aby place zabaw znajdujące się na terenie 
Rzepina doposaŜyć. Głównie chodzi o plac zabaw przy ul. H. Sawickiej, 
Podlaskiej i Boh. Radzieckich. 
Ponadto duŜym problemem jest brak placu zabaw przy ul. Dworcowej. Rodzice 
zgłaszają taką potrzebę , gdyŜ dzieci chcąc się przedostać do centralnego placu 
zabaw przy ul. Bol. Chrobrego muszą przejść przez bardzo ruchliwe ulice.  
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Prosił więc o wyznaczenie miejsca na plac zabaw  w okolicy ul. Dworcowej, 
aby mógł tam ewentualnie powstać. 
 
Kolejną sprawą jaką radny Łukaszewicz zgłosił, jest brak placu do jazdy na 
rolkach i na rowerach wyczynowych, takie miejsce radny wskazał przy 
ul.H. Sawickiej - plac kortu tenisowego , który praktycznie  nie jest uŜywany. 
Jednocześnie sugerował, aby place zabaw były monitorowane , co 
gwarantowało by bezpieczeństwo dzieci tam znajdujących się oraz nadzór nad 
ewentualną dewastacja sprzętu. 
 
Zwrócił się takŜe z zapytaniem do Pana Starosty, co sądzi na temat artykułu, 
który ukazał się  we wczorajszej prasie, a dot. on pogotowia w Rzepinie. 
Jest to zdaniem radnego powaŜny temat , gdyŜ w artykule mówi się  o 
nieścisłościach w dokumentach , które po sprawdzeniu mogą się okazać, Ŝe są to 
bardzo powaŜne sprawy. 
W związku z powyŜszym  pytał: czy juŜ była przeprowadzona kontrola z 
ramienia Starosty i Pani Dyrektor, czy ewentualnie zostały juŜ wyciągnięte 
konsekwencje  i czy po ewentualnym ujawnieniu fałszowania dokumentów 
sprawa trafi do prokuratury. 
 
Następnie głos zabrał radny A.Pych pytając burmistrza , co dzieje się z 
rzepińską piłką noŜną, gdyŜ czytając artykuł w gazecie dowiedział się, Ŝe dzieje 
się źle. Z tego co mu wiadomo MKS Steinpol - „Ilanka” Rzepin otrzymała 
w br. ponad 100 tys.zł. dotacji z kasy gminy. 
Tymczasem ci najmłodsi „ORLIKI” grają w strojach za duŜych i podartych 
getrach, co źle świadczy o władzy Rzepina i radnych. 
Natomiast klub Steinpol-Ilanka , zdaniem radnego stać  na zakup strojów 
(klub ten awansował do trzeciej ligi). 
Poza tym w dniu 5.08.2008r.odbyło się spotkanie w Steinpolu z Prezesem 
Klubu, w którym uczestniczył równieŜ Burmistrz Rzepina jako członek zarządu. 
Z tego co radnemu wiadomo Pan Bogdański chce zrezygnować z funkcji 
prezesa  i przenieść się do Górzycy. 
W związku z powyŜszym mieszkańcy Rzepina , a zwłaszcza kibice chcą 
wiedzieć dlaczego Pan Bogdański chce odejść z naszego klubu i co w ogóle 
stanie się z klubem sportowym, gdyŜ naszych zawodników prawie w nim nie 
ma, a ci co chcą sobie pograć to przenieśli się do sąsiednich klubów ( Drzeńska, 
Kowalowa i Lubiechni Wielkiej). 
Mieszkańcy są zbulwersowani tą wiadomością , gdyŜ chcą chodzić na mecz i 
oglądać zawodników z naszego miasta. 
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Ponadto zwrócił się z pytaniem: czy obiekt sportowy nad jeziorem jest 
zabezpieczony przed ewentualną dewastacją i czy prawdą jest , Ŝe w planach jest 
budowa kolejnego boiska w Drzeńsku. 
 
Następnie głos zabrał radny Kazieczko informując, iŜ sprzeciw za przyjęciem 
protokołu spowodowany był tym , Ŝe w myśl nowego statutu uwagi do 
protokołu moŜna wnieść na dwa dni przed sesją, jednakŜe nie zdąŜył tego 
zrobić. 
Mianowicie  przeglądając protokół z sesji , nie zauwaŜył zapisu, z którego by 
wynikało , Ŝe jest to głosowanie jawne i nie ma w ogóle  mowy o tym , kto jak 
głosował – jest tylko zestawienie ile było głosów „za”, ile „przeciw” i ilu  
„się wstrzymało”, natomiast radnych obowiązuje głosowanie jawne. 
 
W związku z powyŜszym wnioskował, aby wszystkie protokoły z sesji 
zawierały zapis głosowania – Imiennie , kto jest „za”, kto jest „przeciw” i kto  
„się wstrzymał”. NaleŜy załoŜyć imienną listę radnych i odnotowywać jak 
przebiegało głosowanie. 
 
Następnie głos zabrał radny M.Radzik pytając burmistrza, dlaczego nie otrzymał 
pisemnej odpowiedzi na zadane pytanie na jednej z sesji: kto był wnioskodawcą 
uchwały dot. ul. Łokietka , kto był inicjatorem i czy ta droga jest drogą gminną , 
czy lokalną, bo jeśli jest to droga gminna – zdaniem radnego nie moŜe podlegać 
sprzedaŜy. 
Prosił więc o udzielenie pisemnej odpowiedzi. 
Nadmienił równieŜ , iŜ mocno nagłośniona sprawa wstrzymania wypłacania 
ekwiwalentu pienięŜnego dla straŜaków ,w chwili obecnej postanowieniem Sądu 
została uchylona, co niniejszym oznacza, Ŝe straŜakom ekwiwalent się naleŜy na  
zasadach określonych w ustawie. 
 
Następnie radny J.Dudzis wnioskował, aby przynajmniej co druga  sesja Rady 
Miejskiej odbywała się w godzinach popołudniowych (15:30; 16:00) - po to , 
aby mieszkańcy mieli moŜliwość wzięcia udziału w sesji. 
 
Pytał równieŜ jak na dzień dzisiejszy wygląda sprawa budowy ronda na  
ul. Woj. Polskiego - Słubicka ,czy  juŜ coś wiadomo , kiedy ruszą prace z tym 
związane i czy sprawa dokumentacji jest załatwiona. 
Ponadto przy okazji zbliŜającego się roku szkolnego pytał, czy chodnik przy ul. 
Wojska Polskiego od Poczty do skrzyŜowania z ul. Słubicką będzie naprawiony, 
gdyŜ jest to centrum miasta , a chodnik jest w bardzo złym stanie i są trudności z 
przejściem bo są dziury. 
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Jest to krótki odcinek i  moŜna go  naprawić swoimi ludźmi, poza tym  zdaniem 
radnego nie jest to chodnik,  tylko miejsce na chodnik. 
 
Kolejne pytanie jakie zgłosił radny Dudzis brzmi: na jaki okres jest zawarta  
umowa dzierŜawy  na prowadzenie działalności z zakresu ochrony zdrowia w 
Kowalowie. Prosił równieŜ o podanie kosztów  remontu ww. budynku jaki 
poniosła gmina i dla porównania koszty poniesione na budowę nowego budynku 
przychodni  w Rzepinie (bez kosztów mieszkań znajdujących się nad 
przychodnią). 
Zgłosił równieŜ wniosek o wycięcie drzewa w miejscu  wyjazdu z ulicy Prusa 
na ul. Słowackiego – jest tam bardzo niebezpiecznie (słaba widoczność). 
 
Ponadto radny Kazieczko zwrócił się z pytaniem , gdzie jest baner , który był 
zawieszony nad ul. Woj. Polskiego przy ZSO. 
Prosił , aby zawiesić go na stałe, Ŝeby kierowcy widzieli , Ŝe zbliŜają się do 
szkoły i mieli poczucie zdjęcia nogi z gazu.  
 
Ad.1.7.  
odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy róŜne. 
 
Głos zabrała Przewodnicząca Rady odnosząc się do propozycji radnego Dudzisa 
dot. planowania  sesji w godzinach popołudniowych. 
W związku z powyŜszym prosiła , aby przewodniczący poszczególnych komisji 
zebrali informację od radnych w jakich godzinach radnym najbardziej pasuje i 
przekazali wiceprzewodniczącym rady lub bezpośrednio dla p.Szostak, która  na 
pewno  dostosuje się do przedstawionej propozycji.  
 
Natomiast jeśli chodzi o rosnące drzewo przy ul. Prusa  wyjaśniła , iŜ jest 
aktualnie po rozmowach  (drzewo rośnie przy drodze wojewódzkiej) z Panią 
Dyrektor, która obiecała wysłać pracowników , Ŝeby wycieli rosnące tam 
drzewa akacji. 
 
Następnie głos zabrał Starosta Pan M. Jabłoński odnosząc się do artykułu , który 
ukazał się w gazecie lubuskiej dot. funkcjonowania pogotowia w Rzepinie. 
Wyjaśnił, iŜ na pewno Pani Dyrektor podejmie rutynowe czynności  
kontrolno – wyjaśniające, a na pytanie czy zostanie powiadomiona Prokuratura 
odpowiedział – tak ( jeśli zostaną wyciągnięte takie wnioski) choć mocno 
wierzy , Ŝe tak się nie stanie. 
Jednocześnie  podkreślił , Ŝe do odpowiedzialności powinni być pociągnięci 
takŜe ci , którzy formułują nieprawdziwe zarzuty bardzo powaŜnej natury. 
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W związku z czym po przeprowadzonych  czynnościach , zostanie stwierdzony 
stan faktyczny. Ma jednak nadzieję , iŜ okaŜe się , Ŝe wszystko funkcjonuje 
prawidłowo , a to co tam się wydarzyło spowoduje ,  Ŝe Pani Dyrektor będzie 
jeszcze bardziej wnikliwie przyglądać się funkcjonowaniu tego oddziału i 
podobne niepokoje w przyszłości nie będą miały miejsca. 
 
Ponadto Przewodnicząca wyjaśniła kwestię dot. głosowania –  do zgłoszonego 
wniosku przez radnego Kazieczkę wszystko będzie dostosowane od przyszłej 
sesji. 
 
Następnie głos zabrał burmistrz Skałuba wyjaśniając , iŜ jeśli chodzi o 
ul. Jagodową – przyznaje , iŜ obiecał, Ŝe stan nawierzchni tzw. gruntowej będzie 
poprawiony,  jednak miał nadzieję , Ŝe materiału tzw. torowego będzie nieco 
więcej. Jednak jak się okazało, nie ma go za duŜo, dlatego są kłopoty z 
remontem dróg , bo po prostu nie ma czym je naprawiać.  
Niemniej jednak  w najbliŜszym czasie nawierzchnia gruntowa na  
ul. Jagodowej będzie poprawiona. 
Natomiast jeśli chodzi o chodnik przy ul. Mickiewicza – pewien odcinek tego 
chodnika zrobiono wspólnymi siłami , lecz  droga ta,  jest w kompetencji 
Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
Nadmienił takŜe , iŜ swego czasu miał być wykonany chodnik w całości przez 
Zarząd Dróg Wojewódzkich, jednakŜe protesty pewnej grupy mieszkańców 
związane z wycinką drzew  spowodowały , iŜ Zarząd wycofał się z inwestycji 
nie chcąc wchodzić w konflikt z mieszkańcami,  kłopot jednak  pozostał. 
Natomiast jest cicha deklaracja kierownika Zarządu Dróg Woj. w Sulęcinie, 
Ŝe w przyszłym roku podejmą tę inwestycję. 
 

Jeśli chodzi o place zabaw, nie jest prawdą , Ŝe  place zabaw  nie są  
doposaŜone, i brak jest regulaminów. 
Regulamin jest przy kaŜdym placu, jednakŜe systematycznie jest niszczony i 
place są doposaŜone w sprzęt. Poza tym nie są zamykane place zabaw w 
przedszkolach , z których moŜna równieŜ korzystać. 
Zdaje sobie sprawę , Ŝe chciałoby się jeszcze więcej , w związku z czym będą 
doposaŜone w miarę moŜliwości ze środków za wydane zezwolenia na sprzedaŜ 
alkoholu - dodaje. 
 

Sprawa placu zabaw przy ul. Dworcowej – występuje problem zlokalizowania 
placu , bo w tym rejonie gmina nie dysponuje wolnym terenem. 
NaleŜałoby się zastanowić nad miejscem przy „kurnikach” tam ewentualnie 
moŜna by wyburzyć szopki , a  w to miejsce urządzić plac zabaw. 
Zgadza się z tym , iŜ w tym rejonie jest duŜe skupisko mieszkańców i na pewno 
plac zabaw jest potrzebny. 
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Ponadto przeprosił radnego Radzika , za nieudzielanie odpowiedzi na zgłoszoną 
interpelację – w najbliŜszym czasie odpowiedź będzie udzielona.  
 
Jeśli chodzi o budowę ronda na ul.Woj. Polskiego- Słubicka , na dzień 
dzisiejszy jest ono w fazie projektowej. Gmina wystąpiła do firmy EWE o 
uŜyczenie 80m gruntu – zgoda jest.  
W związku z czym na dzień dzisiejszy moŜe tylko tyle powiedzieć, Ŝe są 
zapewnienia Dyrektor Włodarczyk , iŜ budowę  ronda  zaplanowano na 2009r.  
 
Przyznaje takŜe rację radnemu Dudzisowi, Ŝe chodnik przy ul. Wojska 
Polskiego jest w fatalnym stanie, przypomina bardziej lotnisko niŜ chodnik. 
Niemniej jednak burmistrz wstrzymuje się z podjęciem decyzji na jego naprawę, 
gdyŜ odcinek tego chodnika wejdzie w zakres robót przy budowie ronda. 
W związku z czym część tej inwestycji zostanie wliczona  w zakres budowy 
ww. ronda.  
 
Jeśli chodzi o zawarcie umowy na pomieszczenia Ośrodka Zdrowia w 
Kowalowie - umowa jest sporządzona na czas nieokreślony, w 
Rzepinie równieŜ z Przychodnią zawarto umowę na czas nieokreślony, lecz 
na starą część obiektu. 
Natomiast baner sprawia kłopoty- gdyŜ brakuje stałego punktu do którego by 
moŜna  przyczepić. Z jednej strony jest słup drewniany , a z drugiej ściana , 
która nie jest we władaniu gminy, jednakŜe burmistrz podejmie próby 
przeprowadzenia rozmowy z właścicielem.   
Stosowane róŜnego rodzaju warianty przyczepu nie odnoszą skutku , gdyŜ i tak 
przy duŜym wietrze jest on zrywany. 
W związku z czym , na tą chwilę jednoznacznej odpowiedzi nie udzieli, czy 
będzie baner zawieszony, czy teŜ nie. 
 
Pan Kazieczko dodaje, iŜ do tej pory było to konstrukcyjnie źle wykonane , 
poniewaŜ musi być linka nośna stalowa , do której baner jest tylko podwieszony,  
dopiero wówczas będzie to dobrze funkcjonowało. 
 
JednakŜe burmistrz  stwierdził, iŜ baner wisiał na lince  stalowej, lecz słup 
drewniany nie powoduje stałego naciągu , niemniej trzeba będzie cos poradzić , 
lecz nic na siłę. JeŜeli nie da się rozwiązać technicznie tego problemu, to baner 
po prostu nie zawiśnie. 
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Następnie odniósł się do sprawy Klubu Sportowego – otóŜ klub ten działa  na 
zasadzie jednostki pełnoprawnej zarejestrowanej w Sądzie jako Stowarzyszenie. 
Udziałowcem jest Steinpol  i jest zawarta umowa pomiędzy firmą Steinpol, a 
Gminą. 
Na dzień dzisiejszy Gmina ponosi koszty ponad 100 tys.zł. Kwota ta jest rozbita 
na róŜne sekcje , na samą piłkę noŜną jest przydzielone 109 tys.zł. 
i na cięŜary 4 tys.zł.  
Burmistrz nie ukrywa, iŜ sytuacja jest skomplikowana , poniewaŜ rada 
przekazuje jedynie środki na szkolenia młodzieŜy, a kwotę tę wyłoniono w 
drodze przetargowej. 
KaŜda sekcja brała udział w przetargu i w miarę moŜliwości, taka suma została 
przyznana , lecz funkcjonuje to dobrze - dodaje. 
Nadmienił takŜe , iŜ Klub Sportowy Steinpol-Ilanka Rzepin wszedł do trzeciej 
ligi w trakcie sezonu , a więc jak wynika z powyŜszego burmistrz nie ma 
dowolnego pola manewru , Ŝeby przydzielać dodatkowe środki. 
Natomiast moŜna rozmawiać na temat poprawy bazy sportowej , choć zdaniem 
burmistrza jak na klasę okręgową nie jest wcale zła, gdyŜ Gmina dysponuje 
dwoma boiskami , trzema szatniami plus zaplecze byłego MORS. 
Ponadto odbyło się szereg spotkań z Panem Łazankiem(trener) z udziałem 
członków zarządu m.in. doszło do spotkania na terenie Zakładu Steinpol z 
Prezesem klubu Panem Bogdańskim. 
NaleŜy równieŜ dodać, iŜ wymogi są bardzo duŜe , bo rzeczywiście na dzień 
dzisiejszy jest to druŜyna nie rzepińska , tylko szyld pozostał. 
W pierwszym zespole nie gra Ŝaden zawodnik z Rzepina, są to zawodnicy 
kupieni , których koszt utrzymania spoczywa na firmie Steinpol, a więc gmina z 
tego tytułu nie ponosi  Ŝadnych konsekwencji. 
JednakŜe dla burmistrza jest to problem , bo trzeba dopasować bazę do norm  
III - ligi , a tego chyba Ŝadna gmina nie jest w stanie  udźwignąć. 
Zdaniem burmistrza nastąpił błąd w momencie kiedy Zarząd PZPN dał 
moŜliwość wejścia  zespołom tej klasy do III- ligi , jednocześnie nie obniŜając 
kryterium utrzymania baz sportowych. 
Jako przykład podał Gminę Ośno , która teŜ weszła do III -ligi, lecz z uwagi na 
sytuację finansową (brak sponsorów) woli grać w klasie niŜszej i przynosić 
satysfakcję swoim  mieszkańcom, kibicom i zawodnikom. 
Jak wynika z powyŜszego na dzień dzisiejszy postawiono taką  poprzeczkę. 
Wejście do III – Ligi , niesie za sobą bardzo wysokie koszty utrzymania, poza 
tym  powstała koncepcja zagospodarowania terenu jeziora i boiska. Padła 
równieŜ deklaracja ze strony  Pana Bogdańskiego  o zdobyciu środków z PZPN , 
Ministerstwa oraz innych instytucji pomocniczych m.in. Gm. Rzepin zapisała 
się do  Klubu Infrastruktury Sportowej , za co ponosi 2400zł. kosztów 
wpisowego rocznie. 
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JednakŜe przynaleŜność ta miała pomóc w zdobyciu środków w kwocie  
ok.6 mln.zł na stworzenie bazy przy jeziorze jako obiektu , który spełniałby 
wszystkie wymogi. 
Nadmienił takŜe, iŜ gmina robi przymiarki , Ŝeby bazę odtworzyć , lecz to nie 
nastąpi w przeciągu miesiąca. Jeśli moŜliwości pozwolą , to moŜe uda się 
wykonać nawodnienie płyty i poprawić trybuny, ale naleŜy zdać sobie sprawę 
z tego, Ŝe Ŝaden burmistrz nie zrobi stadionu ŜuŜlowego w Rzepinie , gdyŜ jest 
to nie realne. 
Poinformował równieŜ, iŜ na spotkaniu z Prezesem Bogdańskim na argumenty 
przedstawione przez burmistrza , Ŝe gmina nie jest w stanie wybudować w 
przeciągu roku obiektu o wartości 6 mln.zł., bo złoŜyła dwa potęŜne wnioski.  
W związku z czym naleŜy mieć świadomość , Ŝe jeŜeli te wnioski zaskoczą , a 
szanse są duŜe, burmistrz musi mieć na uwadze , Ŝe na ok. 6 mln.zł. gmina 
będzie  musiała zaciągnąć kredyt. 
Przyznał równieŜ , iŜ będąc na meczu Ilanka –Krosno spotkał się z duŜym 
atakiem ze strony kibiców, którzy pytali burmistrza , kiedy będą mogli 
przychodzić na mecz na miejscu i kiedy będzie zrobiony stadion w Rzepinie. 
Zadeklarował więc, Ŝe moŜe podjąć temat częściowego odtworzenia bazy , ale  
nie w przeciągu dwóch, czy trzech miesięcy jak Ŝądali kibice. 
Poza tym obowiązują pewne procedury , których nie da się pominąć wszystko 
musi być zgodne z normami, Ŝeby nie zrobić czegoś , co nie będzie 
zakwalifikowane  nawet w niŜszej lidze. 
Reasumując powyŜsze burmistrz stwierdził, iŜ na pewno będzie dąŜył ,Ŝeby 
doszło do spotkania z Zarządem Klubu i kibicami celem obrania kierunków 
działania, bo jak określił Pan Bogdański , skoro burmistrz idzie w kierunku 
budowy kanalizacji i wodociągu w gminie, to on dziękuje bardzo. 
Niemniej jednak burmistrz do tematu podchodzi realnie i nie moŜe ludziom 
obiecać , Ŝe wybuduje stadion za rok, skoro to jest nie moŜliwe. 
Ponadto Gm. Rzepin  zadeklarowała w 2009r. swój udział w programie 
pn.”ORLIK 2012” na budowę boiska szkolnego przy ZSO, który obciąŜy budŜet 
gminy w kwocie ok.500 tys.zł., naleŜy więc podchodzić do tematu realnie. 
Jak stwierdził nie ma złotej recepty ,Ŝeby nagle uzdrowić bazę sportową w 
Rzepinie. 
Natomiast jeśli chodzi o obiekt sportowy przy ul. Poznańskiej – oddano w 
trzyletnie uŜyczenie dla firmy Steinpol - Ilanka Rzepin. 
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W związku z powyŜszym , zwrócił się więc z prośbą do radnych , aby podjąć 
ten temat, moŜe na Komisji Oświaty z udziałem kibiców i zawodników , aby 
omówić ten temat dogłębniej. 
Ponadto oprócz obiektu nad jeziorem jest wiele innych na terenie Rzepina m.in. 
na ul.Zielonej , Chrobrego , Lipowej i H.Sawickiej te obiekty wymagają 
rekonstrukcji. 
 
Natomiast jeśli chodzi o budowę boiska w Drzeńsku – gmina poczyniła kroki 
przejęcia gruntów od Agencji nieodpłatnie ,jednakŜe jeszcze  nie przejęła. 
Zdementował więc plotkę jakoby gmina miała budować jeszcze jedno boisko w 
Drzeńsku i Kowalowie , bo teŜ dochodzą słuchy ,Ŝe będzie budowane drugie 
boisko w Kowalowie. 
 
Następnie głos zabrał radny R. Łukaszewicz wyjaśniając , Ŝe na place zabaw na 
terenie przedszkola osoby z ulicy nie mają prawa wstępu. 
W związku z czym komisja Oświaty mocno wnioskowała na swoich 
posiedzeniach, aby powstał plac zabaw na starym mieście, gdyŜ Dyrektor 
Przedszkola Nr 2 zgłaszała ten problem ,Ŝe plac zabaw na terenie przedszkola 
jest dewastowany w godzinach popołudniowych.   
Plac zabaw przy Boh. Radzieckich jest bardzo potrzebny , i jak widać mocno 
oblegany przez dzieci ,lecz  zdaniem radnego jest trochę za mało sprzętu.  
 
Natomiast chciałby usłyszeć odpowiedź konkretną  kiedy ww. place zabaw 
będą zrobione, gdyŜ wszystko jest przesuwane na 2009r. , a rok ten ma być 
rokiem magicznym , bo jak wszystkim wiadomo mają powstać dwie duŜe 
inwestycje. 
Natomiast bieŜący rok rada zakończy bez Ŝadnych inwestycji, które mogłyby 
ewentualnie pokazać pracę rady naszym  mieszkańcom.  
 
Burmistrz ze zdaniem radnego nie zgodził się, gdyŜ inwestycje , które są 
wykonywane są częściowo zakopywane w ziemię , to nie jest równieŜ splendor 
dla burmistrza , bo burmistrz równie dobrze wybudowałby kilkanaście placów 
zabaw i skaj park na terenie Rzepina, ale tak się nie da. 
JednakŜe w miarę moŜliwości place zabaw są doposaŜone. 
Natomiast jeśli chodzi o 2009r. niestety współpraca z Lubuskim Programem 
Operacyjnym nie daje w pełni odpowiedzi na temat zaskoczenia wniosków 
głównych , a więc  gmina nie moŜe pójść na całość z inwestycjami, które 
mogłyby zniweczyć zabezpieczenie środków w przyszłym roku na tak waŜne 
inwestycje gminne, które są juŜ zaplanowane. 
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Burmistrz zauwaŜa ,Ŝe na ul. Chrobrego plac zabaw wymaga doposaŜenia i 
będzie to zrobione. 
Następnie głos zabrał radny J.Dudzis pytając, kiedy została zawarta umowa 
dzierŜawy na budynek Ośrodka Zdrowia w Kowalowie i jakie środki poniesiono 
na remont w Kowalowie , a jakie w Rzepinie. 
 
Burmistrz odpowiedział, iŜ ogólna wartość zadania  z mieszkaniami w Rzepinie 
wynosi 850 tys.zł. 
Dokładną informację otrzyma radny na następnej sesji.  
 
Ad.2. 
Informacja Przewodniczącej  o działaniach podejmowanych w okresie 
między sesjami. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iŜ w związku z wnioskiem p.Płonki jaki 
wpłynął do rady w czerwcu - dokonano wizji na posesji w  Lubiechni Małej 12  
z udziałem burmistrza , przewodniczącej komisji mieszkaniowej i dyrektora 
ZAMK. 
Po rozpatrzeniu ww. pisma i na wniosek burmistrza komisja pozytywnie 
zaopiniowała , aby lokal w Lubiechni Małej 12 nie zasiedlać , lecz przeznaczyć 
do sprzedaŜy ,gdyŜ popada w coraz większą dewastację. 
 

Ponadto brała udział w spotkaniach w sprawie organizacji festynu pn. ”Dni 
Rzepina”. Uczestniczyła w spotkaniu  Forum Przewodniczących oraz z okazji 
Dnia Policji. 
Poinformowała takŜe ,iŜ odbyła się rozprawa sądowa dot. budowy farm 
wiatrowych w Lubiechni Wielkiej. Sprawę nie zakończono, z powodu braku 
dokumentów, a o terminie kolejnej rozprawy będzie poinformowana. 
Nadto w czasie między sesjami  musiała spełnić procedury związane z podpisem 
elektronicznym, który obowiązuje od dnia 01.07.2008r. 
Następnie w dniu 05.08.2008r. brała udział w otwarciu ulicy Kili ńskiego (po 
remoncie). 
W chwili obecnej bierze czynny udział w spotkaniach dot. organizacji 
DoŜynek , które odbędą się 30.08.2008r. w Rzepinie, na które wszystkich 
serdecznie zaprasza. 
W dniu 15.08.2008r.brała udział w uroczystościach z okazji Dnia Wojska 
Polskiego w Lubiechni Małej. 
Ponadto w kaŜdą środę i piątek przyjmowała interesantów. Brała równieŜ udział 
w sesji Powiatu Słubickiego i sesji Sejmiku Woj. Lubuskiego. 
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Odbyła równieŜ spotkanie z burmistrzem w  celu omówienia spraw bieŜących.  
Nadmieniła takŜe, iŜ naleŜy podjąć prace nad kształtowaniem budŜetu na 2009r.  
w tym celu wnioski z propozycjami naleŜy złoŜyć  do dnia 30 września 2008r. 
W chwili obecnej przewodnicząca otrzymała wniosek od sołtysa wsi Lubiechnia 
Mała z prośbą o ujęcie w budŜecie kosztów w wysokości 20.000zł na 
wykonanie kosztorysu na remont kościoła zabytkowego(pisemna informacja 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 
Przewodnicząca o  godz.15.20 ogłosiła 15 min. przerwę w obradach. 
 
Po przerwie o godz.15.35 wznowiono obrady. 
 
Ad.3. 
Sprawozdanie burmistrza o pracy między sesjami. 
Burmistrz Skałuba poinformował, iŜ między sesjami odbył wiele spotkań  
m.in. z komitetem organizacyjnym zwołanym w celu przygotowania festynu  
pn. „Dni Rzepina” ,który odbył się w dniach 19-26 .07.2008r. 
Korzystając z obecności Dyrektora MDK , złoŜył serdeczne podziękowanie za 
pomoc w przygotowaniu festynu oraz wszystkim tym ,którzy włączyli się w 
jego organizację. 
Spotkanie z Zarządem Ogródków Działkowych – rozmowy toczyły się nt próby 
odzyskania gruntów niezagospodarowanych. 
Udział w zakończeniu roku szkolnego we wszystkich jednostkach oświatowych 
oraz  spotkanie  z dyrektorem oddz. terenowego ds. melioracji (oczyszczono 
odcinek rzeki Ilanki) i Komendantem Policji w sprawie omówienia 
zabezpieczenia festynu „Dni Rzepina”. Z tego miejsca podziękował równieŜ 
wszystkim Policjantom , którzy słuŜyli pomocą ,choć sprawa ta nie naleŜy do 
ich kompetencji, jednakŜe ich obecność moŜna było zauwaŜyć na festynie. 
Ponadto burmistrz odbył bardzo waŜne spotkanie z wykonawcą sali 
widowiskowo-sportowej, na temat zagroŜenia w dalszej eksploatacji, 
wynikającej z błędu wykonawcy (montaŜ podłogi). 
W związku z powyŜszym wykonano odkrywki, które uwidoczniają pewne błędy 
techniczne, dlatego gmina jest na etapie „ droczenia się” z wykonawcą, gdyŜ 
burmistrz stoi na stanowisku , aby podłogę wymienić w całości. 
PoniewaŜ miejscowe łatanie  nie daje gwarancji , Ŝe w dalszej eksploatacji nie 
będzie zagroŜenia dla korzystających z hali. 
Udział w Walnym  Zgromadzeniu CZG-12 – wybór przewodniczącego 
Zgromadzenia , został nim Burmistrz Sulęcina Pan Deptuch. 
Korzystając z okazji poinformował radnych o istniejącym juŜ opracowaniu 
organizacji ruchu na terenie miasta. Dokonano odbioru po remoncie ul. 
Nowotki. 
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Gmina posiada juŜ projekt zagospodarowania skweru u zbiegu ulic Dworcowa i 
Al. Wolności – koszt wykonania całości parceli zielonej z uwzględnieniem 
fontanny i rzeczy wizualnych wynosi ok.460 tys. zł. są to duŜe środki, niemniej 
ma to być zrobione  porządnie. W chwili obecnej kosztorys juŜ jest , więc jest to 
tylko  kwestia nałoŜenia pieniędzy. 
Ponadto miała być przedstawiona na dzisiejszej sesji wizualizacja 
zagospodarowania terenu przy Pl. Ratuszowym na starym mieście, projekt jest 
juŜ gotowy, lecz projektant jest na urlopie , w związku z czym będzie pokazana 
na następnej sesji. 
Poza tym Gmina zakupiła materiał na dokończenie budowy odcinka 
ul. Nadtorowej. 
Nadmienił takŜe , iŜ 21 sierpnia gmina otrzyma nowy autobus szkolny.  
W chwili obecnej trwają przygotowania do ogłoszenia przetargu na dostawę 
średniego samochodu ratowniczo -gaśniczego dla OSP Rzepin. 
 
 
Ad.4. 
Podsumowanie minionego roku szkolnego 2007/08 oraz informacja o 
przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 
2008/2009. 
 
Głos zabrał dyrektor Stefan Krawczyk informując, iŜ juŜ zapadła decyzja , Ŝe w 
ZSO w Rzepinie nie powstanie oddział szkoły wielozawodowej. 
Powodem jest zbyt mała liczba zgłoszonych podań do Zespołu Szkół 
Technicznych ze wskazaniem na szkołę zawodową przy ZSO w Rzepinie. 
W związku z tym w dniu 1.09.2008r. w rzepińskich szkołach rozpocznie naukę 
1282 uczniów w tym :  
637 uczniów  Szkoły Podst., 394 uczniów gimnazjów oraz 247 uczniów LO. 
Jest to liczba o 68 uczniów mniejsza niŜ w poprzednim roku szkolnym,  jest to 
związane z występującym w latach 80-tych i 90-tych niŜem demograficznym. 
Odwrócenie tych niekorzystnych tendencji  widać juŜ w placówkach  
przedszkolnych , do których po raz pierwszy od wielu lat liczba zgłoszonych 
wniosków o przyjęcie dzieci była większa, niŜ liczba miejsc w przedszkolach. 
Ogółem do placówek przedszkolnych w Rzepinie i do oddz. dzieci 
sześcioletnich w Kowalowie planuje się przyjąć 268 dzieci -jest to o 31 dzieci 
więcej niŜ w ur. szkolnym. 
Poza tym w roku szkolnym 2008/2009 nie zajdą Ŝadne istotne zmiany w sieci 
szkolnej, jak równieŜ organizacji placówek szkolnych i przedszkolnych. 
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W dotychczasowym wymiarze funkcjonować będzie internat oraz stołówka przy 
ZSO w Rzepinie. Do momentu przekazania przez MEN autobusu szkolnego 
dowozy uczniów do szkół i przedszkoli obsługiwać będzie w całości wyłoniona 
w drodze przetargu nieograniczonego firma Pana Janickiego z Kowalowa. 
 
Ponadto w okresie wakacyjnym na miarę zaplanowanych środków budŜetowych 
na ten cel prowadzone były we wszystkich placówkach remonty: 
- w SP Nr 1 – remont toalet dla dziewcząt i chłopców na I piętrze budynku 
szkoły, 
- w ZS w Kowalowie  – remont pomieszczenia pod siedzibę biblioteki oraz 
remont sieci wodnej wewnątrz budynku szkoły, 
- w ZSO w Rzepinie – remont toalet chłopięcych i dziewczęcych na parterze 
budynku głównego; ze względu na opóźnienia , wynikające z winy wykonawcy 
do dnia sporządzenia niniejszej informacji nie rozpoczęto prac naprawczych 
podłogi w hali widowiskowo-sportowej – sytuacja ta grozi wyłączeniem hali z 
uŜytkowania w początkowym okresie roku szkolnego, 
- w Przedszkolu Nr 2 w Rzepinie – remont wejścia głównego do placówki wraz 
z częściowym remontem chodnika przed budynkiem przedszkola, 
- w Przedszkolu Nr 3 w Rzepinie – remont kapitalny dachu budynku 
przedszkola  i remont pomieszczeń admin. i magazynku. 
Wszystkie ww. prace są na bieŜąco nadzorowane i monitorowane i winny się 
zakończyć najpóźniej w ostatnim tygodniu sierpnia. 
Nadmienił takŜe , iŜ we wrześniu rozpocznie się postępowanie związane z 
montaŜem we wszystkich szkołach na terenie gminy monitoringu wizyjnego, 
lecz szkoły nie otrzymały środków na które liczyły, dlatego trzeba będzie 
zmienić zakres tego monitoringu , wspomniał takŜe , iŜ radni przyjęli uchwałą 
środki w wysokości ok.13 tys. zł. jako udział własny gminy w monitoringu 
wizyjnym. 
Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono, przystąpiono więc do 
realizacji kolejnego punktu. (pisemna informacja stanowi załącznik nr 5do niniejszego 
protokołu). 
 
Ad.5. 
Podjecie uchwał w sprawie: 
Ad.5.1. 
zmian budŜetu i w budŜecie. 
Skarbnik Gminy H. Dziemidowicz wyjaśniła, iŜ zwiększa się dochody budŜetu o 
138.623zł.; wydatki o 465.809 zł; róŜnica w kwocie 327.186 zł. zostanie pokryta 
z wolnych środków jako nadwyŜki środków pienięŜnych na rachunku bieŜącym 
budŜetu , wynikających z rozliczenia kredytów i poŜyczek z lat ubiegłych. 
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Poinformowała równieŜ , iŜ do projektu uchwały naleŜy wprowadzić dodatkową 
zmianę, gdyŜ gmina  w ostatniej chwili otrzymała środki na wyposaŜenie 
stanowiska i na wynagrodzenie na okres trzech miesięcy dla osoby , która  
będzie realizowała zadanie dot. wypłaty środków dla osób uprawnionych do 
korzystania z alimentów – jest to kwota 18.000zł – na wyposaŜenia stanowiska,  
i 18.091zł na wynagrodzenie i inne wydatki – zadanie to będzie w całości 
sfinansowane ze środków wojewódzkich. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 13 radnych.   
 
Ad.5.2. 
regulaminu zasad udzielania stypendium Burmistrza Rzepina za szczególne  
osiągnięcia uczniów Gminy Rzepin w nauce w dziedzinie kultury, sztuki i 
sportu. 
 
Pan S. Krawczyk wyjaśnił, iŜ Nadzór Wojewody Lubuskiego zakwestionował 
zapis w podjętej juŜ uchwale – uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
Wojewoda stwierdził, iŜ jest to istotne naruszenie prawa stąd zmiana uchwały. 
W związku z powyŜszym winno być – uchwała wchodzi w Ŝycie po upływie 14 
dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Woj. Lubuskiego. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 
Ad.5.3. 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słubickiemu na realizację zdania 
budowa chodnika w miejscowości Lubiechnia Wielka i Starków przy 
drogach powiatowych. 
 
Burmistrz Skałba wyjaśnił , iŜ rzeczywiście są to drogi powiatowe  jednakŜe, 
aby zadanie mogło ruszyć do przodu musi być podjęta uchwała , Ŝeby móc 
kontynuować wspólnie zadanie przy tych drogach. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
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Ad.5.4. 
ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego dla potrzeb tworzenia 
tabeli miesięcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego pracowników OPS w 
Rzepinie. 
 
Pani Radzik wyjaśniła, iŜ wcześniej podjęta uchwała rozstrzygnięciem 
nadzorczym została zakwestionowana z powodu braku  opinii związków 
zawodowych. Do obecnej uchwały opinię Rady Ogólnopolskiego Porozumienia 
Związków Zawodowych Woj. Lubuskiego dołączono. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 
Ad.5.5 
zasad zawierania umów dotyczących nieruchomości niezabudowanych st. 
przedmiot umowy dzierŜawy zawartej na okres do trzech lat. 
 
Pani Ewa Sierant – Lipnicka wyjaśniła , iŜ powyŜszą uchwałę przygotowano w 
związku ze zmianami  przepisów art.18 ust.2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie 
gminnym. 
Nadmieniła takŜe , iŜ obecnie gmina ma zawartych 200 umów na grunt pod 
uprawę ogródków ; 40 umów na grunty pod garaŜami i ok. 10 umów na grunt 
pod działalność gospodarczą. 
 
Ponadto głos zabrał radny Kazieczko pytając , jak wygada sprawa z 
nieruchomością zabudowaną , która jest  zgodna z prawem i pozwoleniem na 
budowę – bo takie teŜ są. 
Pani Sierant- Lipnicka wyjaśniła, iŜ chodzi w tej uchwale o grunty 
niezabudowane , a sprawa gruntów zabudowanych będzie podjęta na kolejnej 
sesji. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 

 
Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych. 
 
Ad.5.6. 
wyraŜenia zgody na dzierŜawienie w drodze bezprzetargowej na okres 10 
lat części nieruchomości zabudowanej przy ul. Słubickiej 4 w Rzepinie. 
PowyŜszą uchwałę wycofano z porządku obrad. 
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Ad.5.7. 
udzielenia dotacji celowej dla samodzielnego publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Słubicach. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ uwaŜa za celowe, aby  doposaŜyć ZOZ w środki 
finansowe do zrealizowania wspólnego zadania, jakim jest  zakup karetek 
pogotowia wraz z wyposaŜeniem. UwaŜa takŜe iŜ Gmina powinna 
partycypować w kosztach zakupu karetek , gdyŜ na pewno polepszy to  sytuację 
związaną z ochroną zdrowia na terenie Gm. Rzepin. 
 
Z związku z powyŜszym z pytaniem zwrócił się radny A.Pych , czy będzie 
lekarz na pogotowiu w Rzepinie. Pytał równieŜ , czy istnieje taka moŜliwość , 
aby NFZ podpisując kontrakt z lekarzem podstawowej opieki zawarł w umowie 
zapis , Ŝeby lekarze ci odprowadzali po 1 zł na lekarza  pracującego w 
pogotowiu. Natomiast istnienie pogotowia w Rzepinie jest zasadne, gdyŜ jego 
połoŜenie mówi samo za siebie. 
Nie widzi Rzepina bez istnienia pogotowia i pogotowia bez lekarza – dodaje. 
W związku z czym Dyrektor Katarzyna Lebiotkowska wyjaśniła , iŜ brakuje 
lekarzy chętnych do pracy w pogotowiu.  Niestety dyspozycyjność w pogotowiu  
przekłada się na finansowanie przez Narodowy Fundusz Zdrowia  świadczeń 
jakie są realizowane w ramach pogotowia. 
Nie jest to wymysł Pani dyrektor odnośnie tego jakie kwalifikacje, jakie osoby  
z jakim uprawnieniami maja jeździć w poszczególnych zespołach wyjazdowych. 
Ustawa o Państwowym Ratownictwie Medycznym  z 2006r. rozgraniczyła dwa 
typy  zespołów pogotowia ratunkowego tj. Zespół Podstawowy i Zespół 
Specjalistyczny. 
Na terenie Powiatu są trzy zespoły podst. w Rzepinie, Słubicach i w Cybince w 
tych zespołach mogą jeździć głownie ratownicy medyczni. 
Zdementowała pogłoski jakie pojawiły się w mediach ,  jakoby w Słubickim  
Pogotowiu jeździły osoby , które nie maja uprawnień , kwalifikacji , czy 
doświadczenia – tak nie jest. 
Dyrektor szpitala jest zobowiązany do zabezpieczenia kadry o odpowiednich 
kwalifikacjach, doświadczeniu i umiejętnościach. 
Dyrektor jest z tego rozliczany przez NFZ na podstawie szczegółowego wykazu 
imiennego osób , jak równieŜ uprawnień jakimi te osoby dysponują . 
NFZ zawiera z kaŜdym szpitalem umowę na udzielanie świadczeń w tym 
zakresie.  
Szpital w Słubicach na dzień dzisiejszy ma wystarczającą liczbę ratowników 
medycznych zabezpieczających zespoły wyjazdowe. 
ZOZ Słubice ma równieŜ jeden  zespół specjalistyczny (dawna R-ka), a w 
ramach tego zespołu szpital zobowiązany jest zabezpieczyć lekarza systemu. 
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Nie ma przeszkód prawnych , aby w zespołach podstawowych jeździli lekarze. 
Natomiast jest ogromny problem z pozyskaniem lekarzy do pracy w pogotowiu. 
Nadmieniła równieŜ, Ŝe gdyby były inne fundusze przeznaczane na 
finansowanie tych świadczeń, wówczas na pewno łatwiej byłoby pozyskać 
lekarzy do pracy  w pogotowiu. 
Niemniej obsada jaką zapewnia ZOZ  jest zgodna z ustawą o Państwowym 
Ratownictwie Medycznym.  
Natomiast karetka  z lekarzem zabezpiecza zespół specjalistyczny cały Powiat. 
 
Jak wynika z powyŜszego środki finansowe są , brak jest lekarzy –dodaje radny 
Pych. 
Pani Lebiotkowska wyjaśniła, iŜ środki są na zespoły wyjazdowe przyznane 
zgodnie z umową przez NFZ, jest to kwota zryczałtowana , która  nie jest 
uzaleŜniona od ilości wyjazdów. Jest to stała kwota i jednakowa dla wszystkich 
tego typu zespołów w woj. lubuskim – jest to 1500 zł. za dobokaretkę (zakup 
paliwa, opłata zespołu, zabezpieczenie sprzętu). 
PowyŜsze kwoty są odgórnie przyznawane przez poszczególnych dyrektorów 
NFZ na jednostki ratownictwa medycznego. Poza tym NFZ tak naprawdę tylko 
przekazuje te środki , bo są to środki w ramach dotacji celowej przekazywane 
przez wojewodów na zabezpieczenie potrzeb ratownictwa medycznego. 
 
Następnie głos zabrał radny J.Dudzis pytając czy  planuje się zwiększenia liczby 
R-ki (jest tylko jedna) w momencie , gdy  ruszy budowa autostrady. 
Czy Pani Dyrektor moŜe radnych zapewnić , Ŝeby lekarz w rzepińskim 
pogotowiu miałby dyŜur przynajmniej w dni wole od pracy (tj. w sobotę , 
niedzielę i w święta). 
Pani Lebiotkowska wyjaśniła, iŜ Słubicki szpital nie jest w stanie uleczyć całego 
systemu -są lekarze rodzinni . PoniewaŜ lekarze rodzinni odmówili świadczenia 
usług zdrowotnych w dni wolne od pracy i popołudniu, niejako SPZOZ został 
zmuszony do przejęcia  tej opieki, a NFZ płaci nie wielkie pieniądze , aby 
zagwarantować w ramach działalności szpitala dodatkową opiekę. 
Taką opiekę Pani Dyrektor zapewnia w szpitalu, jednakŜe nie ma takiej  
moŜliwości, aby wysyłać lekarza w teren , bo ich po prostu brakuje. 
Natomiast  zespoły podstawowe mają za zadanie  w trybie nagłym dowieźć 
pacjenta do szpitala, celem udzielenia fachowej pomocy. 
Ponadto ratownicy medyczni  mają odpowiednie przygotowanie, wykształcenie  
i umiejętności i potrafią udzielić pomocy nie gorzej , a czasami lepiej niŜ co 
niektóry lekarz pracujący w pogotowiu. 
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Zadaniem pogotowia nie jest udzielanie porad w terenie. 
Ponadto  Dyrektor K. Lebiotkowska stara się w miarę moŜliwości i potrzeb 
wychodzić do mieszkańców gmin  z opieką specjalistyczną. Stąd teŜ  udało się 
uruchomić w Rzepinie poradnie specjalistyczne tj. ginekologiczno - połoŜniczą i 
chirurgiczną. W planach jest rozszerzenie działalności o poradnię ortopedyczną. 
Nadmieniła takŜe , iŜ rotacja jest ogromna personelu medycznego -
specjalistycznego , jednakŜe jest zadowolona z faktu, Ŝe udało się w gminach 
zabezpieczyć specjalistyczne świadczenia zdrowotne. 
Ma równieŜ nadzieję , iŜ w niedalekiej przyszłości będzie w Rzepinie 
świadczenie urazowo-ortopedyczne , gdyŜ istnieje bardzo duŜe zapotrzebowanie 
w tym rejonie województwa na te usługi. 
Dlatego uwaŜa za właściwe i celowe wyjście z tego rodzaju usługami do 
mieszkańców Rzepina. 
Radny Dudzis pytał równieŜ ile jest ratowników medycznych spełniających 
wymogi ustawy na dzień dzisiejszy. Dyrektor odpowiedziała, iŜ ok. 40. 
W związku z powyŜszym radny Dudzis wnioskował  , aby do projektu uchwały 
wprowadzić dodatkowy zapis – „kwota dotacji zostaje przeznaczona do 
realizacji  po zatwierdzeniu uchwał przez wszystkie podmioty biorące udział w 
porozumieniu tj.Górzyca, Rzepin, Cybinka miasto Słubice i Powiat”. 
W tym momencie głos zabrał burmistrz Skałuba informując , iŜ uchwała 
powstała dla wszystkich gmin , które uczestniczą w tym projekcie. 
Konsekwencją uchwały będzie podpisanie porozumienia pomiędzy Starostwem , 
a Gminą, zapisy będą obligowały obie strony do zrealizowania tego zadania. 
Następnie głos zabrał radca prawny R.Konieczny wyjaśniając, iŜ zgoda  
powinna być albo bezwarunkowa , albo brak zgody- nie moŜe być zastosowany 
warunek zawieszający. 
Natomiast postulat radnego Dudzisa ,burmistrz powinien  wziąć pod uwagę przy 
negocjowaniu warunków porozumienia. 
Zadaniem rady jest wyraŜenie zgody lub teŜ nie, a od wykonania uchwały jest 
burmistrz.  
W związku z powyŜszym Burmistrz Skałuba dodaje , iŜ nie podejmie działania, 
niezgodnego z zapisami w uchwale. 
Następnie głos zabrała Pani Lebiotkowska  informując, iŜ jest przygotowana na 
dzisiejszą sesję , aby przedstawić  radnym czym się szpital zajmuje. 
UwaŜa, Ŝe wspólnym zadaniem i dyrektora i Starosty jest właściwe 
zabezpieczenie świadczeń na potrzeby mieszkańców całego Powiatu. 
Ponadto odczytała radnym krótką informację , w której ujęła wskaźniki jakie w 
chwili obecnej szpital osiąga , jak się rozwija i jakie są plany przyszłościowe  i 
czym jest podyktowana inicjatywa koniecznością pozyskiwania środków  z     
gmin (pisemna informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
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Ponadto głos zabrał radny Kazieczko wyjaśniając, iŜ zakup karetki dla Rzepina 
jest niezbędny, lecz sam sposób finansowania jest dość kontrowersyjny, dlatego 
nie naleŜy się dziwić , Ŝe radni trzymają rękę na pulsie, gdyŜ jak wynika z  
uchwały jest to kwota  90 tys.zł. , a z projektu wynika, Ŝe inwestycja wyniesie 
300 tys.zł. 
Przewodnicząca sprostowała, Ŝe dla gminy Rzepin I rata wynosi 90 tys.zł. 
i II rata 90 tys.zł. , a 300 tys.zł jest to kwota dla Powiatu.  
W związku z powyŜszym radny Kazieczko wnioskował, aby porozumienie było 
integralną częścią uchwały. 
Do samego porozumienia wniósł teŜ uwagę, z którego wynika Ŝe są nieścisłości 
i niekorzystne zapisy dla gm. Rzepin mianowicie: 
- gmina jest naraŜona  na  ewentualny przymus poniesienia większego wydatku, 
- oprócz tego , Ŝe  ponosi dodatkowe koszty nie naleŜące do gminy , 
  to jeszcze będzie naraŜona na koszty  związane z ubezpieczeniem tej  
  karetki  i kosztami  jej utrzymania. 
W kwestii uzupełnienia głos zabrał radca prawny Pan Konieczny wyjaśniając, 
iŜ jest to opinia , jaką radni otrzymali dot. pierwotnej wersji porozumienia, którą 
gmina Rzepin jako pierwsza zakwestionowała. 
ZauwaŜono pewne niedogodności w  tamtym porozumieniu była propozycja , 
aby w setnej części  gmina stała się właścicielem karetki. 
Dzisiaj jest mowa tylko o udzieleniu dotacji, a właścicielem karetek będzie 
szpital i z tego tytułu będzie ponosił wszystkie koszty. 
Burmistrz dodaje, Ŝe gmina Cybinka równieŜ wniosła takie zastrzeŜenie. 
 
W związku z powyŜszym przewodnicząca wyjaśniła, iŜ na komisjach był 
podjęty temat, Ŝeby w porozumieniu ująć procentowy udział poszczególnych 
gmin w zakupie karetek. Stąd pojawił się ten materiał przed sesją, lecz 
porozumie jest takiej samej treści , które radni otrzymali w materiałach. 
Radny Kazieczko dodaje , iŜ w materiałach radni nie otrzymali Ŝadnego  
porozumienia, dostarczono im tylko sam projekt uchwały. 
Dlatego jeśli jest mowa o takich pieniądzach , to radni chcą znać treść umowy, 
(chociaŜ projekt) Ŝeby wiedzieć jakie są załoŜenia i jaką drogą burmistrz 
zamierza pójść.   
Burmistrz podkreślił jeszcze raz, iŜ dzisiejsza uchwała daje moŜliwości 
burmistrzowi wydatkowania kwoty 90 tys.zł. na  zakup karetki. 
Natomiast umowa, która będzie zawarta pomiędzy starostą , a burmistrzem da  
moŜliwości,  w jakim zakresie burmistrz będzie mógł się  poruszać. 
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Poza tym trwają rozmowy z gminą Górzyca i Ośno Lub,. , które nie są 
obsługiwane przez SP ZOZ Słubice. JeŜeli ww. gminy  przystąpią  do 
projektu(jest wszystko na dobrej drodze) - obniŜy to koszt zakupu karetek  dla 
poszczególnych gmin. 
Następnie z pytaniem zwrócił się radny Dudzis, dlaczego tak późno radni 
otrzymali te dokumenty, bo gdyby kaŜdy otrzymał przed posiedzeniem komisji, 
miałby czas na dokładną analizę i dzisiaj uchwała byłaby przyjęte na spokojnie, 
a przede wszystkim z większą wiedzą radnych. 
W związku z tym przewodnicząca wyjaśniła  , iŜ zawsze zwraca uwagę , aby 
osoby , które przygotowują projekty uchwał  dołączały wyjaśnienia, lecz 
dlaczego tak się stało na tą chwilę,  nie potrafiła wyjaśnić. 
 
Ponadto z pytaniem zwrócił się radny Łukaszewicz , co się stanie  jeśli radni 
Gminy Cybinka nie podejmą takiej uchwały , czy w dalszym ciągu będą 
zakupione trzy karetki, czy w takim przypadku tylko dwie i czy gmina Cybinka 
byłaby odłączona od porozumienia ,a w przyszłości nie  obsługiwana przez 
słubickie pogotowie. 
Pani Lebiotkowska wyjaśniła, Ŝe nie partycypowanie w kosztach  zakupu 
karetki np. przez Gm. Cybinka nie oznacza ,Ŝe ją naleŜy odłączyć . Natomiast w 
sytuacji weryfikowania warunków sprzętowych i kadrowych z pewnością taka 
gmina , w której okaŜe się , Ŝe jeździ karetka nie spełniająca norm,  ma 
największe szanse, jak gdyby na utratę tego zespołu. 
To oczywiście Dyrektor straci kontrakt z konsekwencją dla danej gminy , w 
której będzie musiała zlikwidować stacją pogotowia ratunkowego. 
Zapewniła jednocześnie , iŜ na pewno nie będzie takiej sytuacji ,Ŝe tę karetkę 
którą sfinansuje gmina Rzepin, dyrektor zadysponuje na potrzeby Cybinki. 
Ponadto  dyrektor była obecna równieŜ na sesji w Cybince , gdzie wszyscy radni 
poparli inicjatywę tego zakupu, pozostała tylko  kwestia podjęcia uchwały. 
Burmistrz Cybinki równieŜ na spotkaniach ze Starostą potwierdził waŜność i 
konieczność sfinansowania tego przedsięwzięcia, a przykładem dobrej woli i 
chęci w tym temacie jest przystąpienie gmin , które nie są beneficjentami  
tych usług czyli Górzycy i Ośno. Dyrektor ma nadzieję, Ŝe ich udział pozwoli na 
zakup lepszego wyposaŜenia do karetek, a przecieŜ te karetki nie będą jeździły 
do Górzycy , czy do Ośna , będą jeździły na terenie tych gmin , które w tej 
chwili są objęte systemem ratownictwa medycznego w tym regionie, bo tak 
określił Wojewoda , a dyrektor nie ma na to wpływu. 
JednakŜe radny Łukaszewicz uwaŜa, Ŝe skoro  wszyscy mamy jednakowe prawo 
do opieki,  to  gmina Cybinka nie powinna być traktowana gorzej niŜ 
mieszkańcy Rzepina , czy Słubic. 
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Dyrektor odpowiedziała, iŜ nikogo nie zamierza traktować gorzej i pozbawiać 
zespołu, jedynie  sygnalizuje o  sytuacji jaka ma miejsce. 
Dodając, iŜ naleŜy zakupić trzy karetki bez względu na wszystko. 
W związku z tym radny Łukaszewicz pytał, kto pokryje dodatkowe koszty jeśli 
gmina Cybinka nie wejdzie do projektu. 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ jest to w kompetencji Dyrekcji ZOZ jak ten 
problem rozwiąŜę , jeŜeli dana gmina nie wejdzie w układ tego porozumienia. 
 
Idąc dalej takim tokiem myślenia , radny Łukaszewicz pytał, co się stanie  
w momencie , gdy Dyrektor Lebiotkowska  awansuje i odejdzie z ZOZ Słubice, 
a przyjdzie inny dyrektor, który moŜe być bardziej przyjazny Gm.Cybinka , co 
wówczas się stanie, czy Rzepin moŜne się pozbyć karetki pogotowia. 
Burmistrz Skałuba  wyjaśnił, Ŝe dobrze Ŝyczy Pani Dyrektor  , temat ten jest w 
jej rękach i jest zdania , Ŝe naleŜy iść do przodu, a nie cofać się. 
Następnie głos  zabrał mecenas Konieczny pytając Panią Dyrektor, czy jest w 
stanie złoŜyć oświadczenie, Ŝe w przyszłej umowie zobowiąŜe się do tego  , Ŝe 
zakupiona karetka ze środków Gm.Rzepin, będzie stacjonowała na terenie 
miasta i gminy Rzepin. 
Pani Lebiotkowska potwierdziła , iŜ  zakupione  karetki będą w poszczególnych 
gminach, bo gdzieŜ one miałyby być. 
Niemniej p.Konieczny wyjaśnił, Ŝe chodzi o zagwarantowanie przez Panią 
Dyrektor, Ŝe karetka będzie stacjonowała w Rzepinie. 
Pani Dyrektor wyjaśniła, iŜ nie będą to karetki naznaczone, będą  trzy nowe 
karetki w systemie i one będą jeździły na potrzeby tych zespołów. 
Koszt karetki to kwota 300 tys. zł. , udział gminy Rzepin to kwota 180 tys.zł. 
druga część będzie pochodziła z innych środków. 
Pani Dyrektor nie moŜe załoŜyć , Ŝe karetka o nr „X” będzie przypisana do 
Rzepina, sprzęt się rotuje z uwagi chociaŜby na róŜnego rodzaju awarie. 
KaŜdy inny dyrektor jest zobowiązany do zabezpieczenia odpowiedniego 
sprzętu i odpowiedniej kadry zgodnie z  przepisami i wymogami. 
 
W związku z powyŜszym radny Łukaszewicz pytał ponownie , jeśli gmina 
Cybinka nie przystąpi, kto ewentualnie dofinansuje zakup trzeciej karetki. 
Dyrektor Lebiotkowska odpowiedziała , Ŝe jest to problem Pani Dyrektor, poza 
tym nie było sygnałów z tych gmin , Ŝe miałyby odstąpić od tego porozumienia, 
jednakŜe wszystkiego nie da się przewidzieć. 
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Ponadto wszystkie gminy wypowiedziały się na piśmie, Ŝe taką formę akceptują.  
Nie było na spotkaniach takiej wątpliwości , co się stanie jeśli Rzepin się 
wycofa. 
W związku z tym ,Ŝe na spotkaniach gminę Rzepin reprezentował Burmistrz 
Skałuba i Przewodnicząca B.Szostak , prosiła o potwierdzenie , czy były 
wątpliwości tego rodzaju. 
Burmistrz wyjaśnił , iŜ nie było - jedynie kontrowersję budził udział procentowy 
wśród  gminy Cybinka, lecz zostało to dopracowane. 
Ma jednak nadzieję , Ŝe nikt z tych pewnych gmin się nie wycofa. 
Natomiast radny Kazieczko uwaŜa ,iŜ w związku z tym ,Ŝe gmina partycypuje w 
kosztach zakupu karetek, nie powinno to nikogo dziwić, Ŝe radni  Ŝądają , aby 
nowa karetka obsługiwała głównie Gm. Rzepin. 
Poza tym nie byłoby tyle dyskusji , Ŝeby w pierwszej wersji było sporządzone 
porozumienie i przedłoŜone radnym  , a następnie uchwała. 
 
Burmistrz poinformował, iŜ Ŝaden burmistrz  nie podpisałby porozumienia bez 
finansowego pokrycia, powoduje to naruszenie dyscypliny budŜetowej. 
W związku z czym radny Kazieczko wyjaśnił, Ŝeby radnym przedłoŜyć wstępne 
porozumienie parafowane przez burmistrzów jako wola przystąpienia , a 
porozumienie to byłoby załącznikiem do uchwały. 
Radca prawny wyjaśnił, iŜ w obrocie prawnym nie istnieje parafowanie 
porozumienia, albo jest porozumienie zawierane albo nie. 
Niemniej wie o co chodzi radnemu Kazieczko chodzi o to , Ŝeby radni z góry 
wiedzieli jakiej treści będzie porozumienie. 
Odpowiedział, Ŝe do kompetencji gminy nie naleŜy zatwierdzanie warunków 
porozumienia. 
Porozumienie ma na celu wykonanie uchwały , a za sposób wykonania uchwały 
odpowiada burmistrz. 
Niemniej jednak zgłoszone dzisiaj postulaty będą w porozumieniu zawarte – 
dodaje. 
Pan Konieczny zapewnił , iŜ jeśli będzie autorem tego porozumienia,   będzie  
stawiał taki warunek, aby karetka stacjonowała i obsługiwała gminę Rzepin. 
Więcej pytań nie zgłoszono , w związku z czym Przewodnicząca zamknęła 
dyskusję na powyŜszy temat. Przystąpiono więc do głosowania. 
 
Za przyj ęciem uchwały głosowało 12 radnych , 0 przeciw,  
1 się wstrzymał -radny Grzegorz Kazieczko. 
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Ad.5.8. 
wyraŜenia zgody na przystąpienie gmin Krzeszyce , Lubniewice i Sulęcin do 
porozumienia międzygminnego. 
 
Burmistrz S.Dudzis wyjaśnił,  iŜ jakiś czas temu Gm. Rzepin przystąpiła do 
porozumienia międzygminnego, mającego na celu wypracowanie projektu pn. 
rozbudowa infrastruktury szerokopasmowego dostępu do Internetu na terenie 
Gm. Górzyca, Słubice, Ośno Lub., Rzepin, Torzym i Słońsk . 
Do tego porozumienia chcą wstąpić równieŜ trzy gminy tj. Krzeszyce, 
Lubniewice i Sulęcin, lecz  aby te gminy mogły wejść w to porozumienie 
niezbędna jest zgoda wszystkich gmin , które juŜ uczestniczą w tym 
porozumieniu, stąd ta uchwała. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
 
O godz. 17.10 – obrady opuścił radny Dariusz Wąsowicz. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 
Ad.6 
Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracy między sesjami. 
Przewodniczący nie sprawozdawali. 
 
Ad.7. 
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodnicząca Rady Barbara 
Szostak o godz. 17.15 zamknęła XXI sesję  Rady Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                          Przewodniczyła: 
 
M. Szewczyńska                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                                    Barbara Szostak 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


